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ANMELDELSE 
 
 
Fornærmet: Tommy Hofton f. 14.06.74 43722 – (heretter kalt Tommy) 
  Eckersbergs Gate 35, 0266 Oslo, telefon 916 41 980 
 
 
Mistenkte: Islam Aslanbekovich Dzhabrailov født 22.12.92 29725, (heretter kalt Islam – bror 
  til Isa – se nedenfor) 
  Dølihagen 21, 2050 Jessheim, telefon 968 17 182 og xxx xx xxx 
  e-post; i.dzhabrailov@gmail.com  
 
  Khavazh Baydaevich Gataev født 02.01.88 32545, (heretter kalt Tim – kallenavn) 
  ukjent adresse, telefon (+7) 925 199-99-95 landnummer til Russland, Tajikistan  
  og eller Usbekistan. 
 
 
 
Andre personer involvert i saken: 
 
  Adbrahim El Ghouch, ukjent adresse Amsterdam, (heretter kalt Adbrahim) 
  WhatsApp nummer +1(251)305-2724 
  Mulig adresse jf. trusselbrevet; Fizeaustraat 10, 1097 SC Amsterdam 
 
 
  Isa Dzhabrailov, født xxxxxx, (heretter kalt Isa, bror til Islam og sjåfør for Tommy) 
  Granbergstubben 154, 1275 Oslo, tlf. 971 22 570  
 
  Salman Azamov, født xxxxx, (introduserte Islam for Tommy) 
  Ukjent adresse 
 
  Person med «rød treningsdress» ukjent navn - se foto under punkt 7.2 
  (Tim har opplyst at denne personen er «ustabil») 
   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Side 2 av 27 
 

Innholdsfortegnelse 

1 INFORMASJON TIL LESERNE ........................................................................................................................ 3 
2 STRAFFBARE FORHOLD ............................................................................................................................... 4 
3 GRUNNLAG FOR ANMELDELSE AV DE STRAFFBARE FORHOLDENE ............................................................... 5 

3.1 06.12.2021 – TRUSSELBREV MOTTAS AV TOMMY ................................................................................................ 5 
3.2 ADBRAHIM EL GHOUCH KONTAKTER TOMMY HOFTON ........................................................................................... 6 

4 LYDFILER ..................................................................................................................................................... 7 
4.1 LYDFILER SOM UNDERSTØTTER TRUSSELBREVET ..................................................................................................... 7 
4.2 NY STRATEGI FRA TIM OG ISLAM ......................................................................................................................... 9 
4.3 GJENNOMGANG AV UTVALGTE LYDFILER ............................................................................................................... 9 

4.3.1 AUDIO-2021-12-30-10-12-48 - Adbrahim explanation .......................................................................... 9 
4.4 LYDFILER ANTATT UTFØRT FØR «PRESENTERT UTPRESSINGSVIDEO» OVENFOR TOMMY; ............................................... 11 

4.4.1 AUDIO-2021-12-15-20-25-25 - evidence 01 planning of fake evidence to escalate conflict to produce 
real evidence ...................................................................................................................................................... 11 
4.4.2 AUDIO-2021-12-17-22-27-33 - tim explains how ams going to make the fake videos ........................ 11 
4.4.3 AUDIO-2021-12-14-00-19-38 - fixed volume ....................................................................................... 11 
4.4.4 AUDIO-2021-12-15-21-24-44 ............................................................................................................... 11 
4.4.5 AUDIO-2021-12-13-23-13-48 ............................................................................................................... 12 
4.4.6 AUDIO-2021-12-21-23-56-44 islam telling how to fuck me ................................................................. 12 
4.4.7 AUDIO-2021-12-13-23-36-56 – Islam vold to ganger pluss drapstrusler ............................................. 13 
4.4.8 AUDIO-2021-12-15-21-08-18 – some important ................................................................................. 13 
4.4.9 AUDIO-2021-12-16-22-55-36 – Tim diskuterer falske bevis ................................................................ 14 
4.4.10 AUDIO-2021-12-16-23-27-28 .......................................................................................................... 14 
4.4.11 AUDIO-2021-12-17-21-48-33 – Tim fake evidense to make, how to split the money ..................... 14 
4.4.12 AUDIO-2021-12-21-23-19-48 .......................................................................................................... 15 

4.5 LYDFILER ANTATT UTFØRT ETTER «PRESENTERT UTPRESSINGSVIDEO» OVENFOR TOMMY; ............................................. 16 
4.5.1 AUDIO-2021-12-23-13-42-59 2 ............................................................................................................ 16 
4.5.2 AUDIO-2021-12-23-18-02-52 2 - Sølve Kolbjørnsrud ........................................................................... 16 
4.5.3 AUDIO-2021-12-29-20-15-19 – Islam Tim ........................................................................................... 17 
4.5.4 AUDIO-2021-12-29-20-15-20 2 at 10m Tim suggest meeting at 20m confession beating me up 
frogner 17 
4.5.5 AUDIO-2021-12-29-20-15-20 2 tim explains how islam beat me up ................................................... 19 
4.5.6 AUDIO-2021-12-29-20-25-01 2 tim explains how to fake conflict between him and ams ................... 19 
4.5.7 AUDIO-2021-12-29-20-25-01 3 tim talking about islam hitting me .................................................... 19 
4.5.8 AUDIO-2022-01-07-23-18 .................................................................................................................... 19 
4.5.9 AUDIO-2022-01-07-23-00-23 ............................................................................................................... 20 
4.5.10 AUDIO-2022-01-07-23-22-22 .......................................................................................................... 21 
4.5.11 AUDIO-2022-01-07-23-33-57 .......................................................................................................... 22 
4.5.12 AUDIO-2021-12-23-18-02-51 .......................................................................................................... 23 
4.5.13 AUDIO-2022-01-07-23-22-10 .......................................................................................................... 23 
4.5.14 AUDIO-2022-01-07-23-00-17 .......................................................................................................... 23 

4.6 OVERSIKT LYDFILER TILKNYTTET TRUSSELBREVET M.M. .......................................................................................... 24 
4.7 LYDFILER TILKNYTTET UTPRESSING EUR 30 000 .................................................................................................. 25 

5 TOMMY HOFTON ...................................................................................................................................... 26 
6 VOLD OG ANDRE HENDELSER ................................................................................................................... 26 
7 FOTO AV PERSONER INVOLVERT I SAKEN .................................................................................................. 27 

 



Side 3 av 27 
 

1 INFORMASJON TIL LESERNE 
Fornærmede Tommy Hofton har tidligere engasjert advokat Håkon Hassel i Elden Advokatfirma 
AS, som nå er byttet til advokat Ole Hauge Bendiksen i Langseth Advokatfirma DA grunnet 
habilitet. Advokat Hassel har tidligere bistått en av de anmeldte, Islam Dzhabrailov. 
 
Leif Tore Andersen i Leif Tore Andersen Consulting og Jan-Arnt Skjolde i JAS Consult AS har på 
vegne av Tommy Hofton, utarbeidet anmeldelsen. 
 
Direkte sitat eller utklipp er med innskutt marg, uthevet i kursiv tekst og i anførselstegn «». 
Kommentarer er med innskutt marg og i kursiv tekst. 
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2 STRAFFBARE FORHOLD 
Grov utpressing, strl. §331 jf. § 330: 
Et betydelig beløp på USD 15 000 000 og EUR 30 000. Det fremstår som det har vært nøye 
planlagt mot en forsvarsløs person. Utpressingen har medført store påkjenninger for Tommy og 
han er redd for å bevege seg alene utenfor sin bopel. Dette har pågått over lengre tid, i 
overkant av ca. to år. 
 

a) ved gjennom trusselbrev datert 06.12.2021 å ha fremsatt trussel om å betale USD 
15 000 000 i kryptovaluta 

b) ved at Islam og Tim konstruerer en situasjon hvor Tommy i 2020 skulle ha blitt truet av 
Adbrahim El Ghouch til å utbetale han EUR 30 000 

 
Drapstruet – grov frihetsberøvelse, strl. § 255 jf. § 254: 
Tommy er av den oppfatning at trusselen kan være en drapstrussel dersom han ikke betaler, 
som også kommer frem i lydfilene. 
 
Trussel, strl. § 264 jf. 263: 
Tommy føler at utpressingen er utformet som en trussel mot han, og at han er alvorlig redd. 
Han føler at han er forsvarsløs mot truslene. De er fremsatt uprovosert og det er flere personer 
som står bak truslene. 
 
Truslene retter seg også mot fornærmedes familie og bekjentskap. 
 
Truslene om utpressing er fremsatt for å skaffe seg eller andre en uberettiget vinning. 
 
Grov kroppskrenkelse, strl. § 272 jf. § 271: 
Ved at Islam ved minst to tilfeller uten foranledning har påført Tommy slag med den følge av 
sterk smerte og synlige merker. Dette ved: 
 

a) å ha slått Tommy i venstre skulder så hardt at han falt bakover på gulvet i leilighetens 
hans. (Tommy kan i skrivende stund ikke huske tidspunktet, men hendelsen forutsettes 
loggført i politiets datasystem). 

b) mandag 06.12.2021 ca. kl. 13:00 å ha slått Tommy under venstre øye så hardt at det ble 
synlige merker. Dette ble utført på offentlig sted utenfor YX bensinstasjon på Maritim i 
Oslo. 

 
Forbund, strl.§ 198: 
Tommy er redd for at dette er organisert kriminalitet gjennom utenlandske personer og deres 
nettverk. 
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3 GRUNNLAG FOR ANMELDELSE AV DE STRAFFBARE FORHOLDENE 
 
3.1 06.12.2021 – Trusselbrev mottas av Tommy 
Vedlagte trusselbrev har utløst anmeldelsen som kort redegjør og dokumenterer grunnlaget for 
alvorlighetsgraden i saken. 
 
Tommy tok samme dag, mandag 6.12.2021 kontakt med Jan-Arnt Skjolde da han av sin sjåfør 
Isa fikk overlevert vedlagt trusselbrev. 
 
Tommy opplyste følgende til Jan-Arnt Skjolde; 
Isa opplyste til Tommy at han hadde mottatt brevet av for han en ukjent mann. 
Umiddelbart etter at Tommy hadde lest innholdet av brevet som han oppfattet som et 
trusselbrev og utpressing av et stort pengebeløp. Dette fremkalte alvorlig frykt hos Tommy. 
Tommy anmodet om et snarlig møte med Jan-Arnt Skjolde. 
 
Møtet ble avholdt samme dag ca. kl. 12:30 ved YX 7-eleven bensinstasjon ved Maritim Vækerø. 
  
Tommy ankom i sin privatbil som ble ført av Isa og overleverte trusselbrevet til Jan-Arnt Skjolde 
i hans bil. 
 
Etter gjennomgang av trusselbrevet avtalte vi umiddelbar kontakt med advokat Håkon Hassel. 
Hassel som i denne tiden var opptatt i rettssak, men som kunne møte oss samme 
ettermiddag/kveld. 
 
Islam ankom YX 7-eleven etter at møtet mellom Tommy og Jan-Arnt Skjolde var avviklet, og det 
oppstod en konflikt mellom Tommy og Islam utenfor bensinstasjonen. 

- Se avsnitt om vold mot Tommy 
 
Samme ettermiddag/kveld ble møte med advokat Hassel avholdt på hans kontor. Resultatet fra 
møtet var å avvente med å anmelde forholdet. 
 
Deltakerne på møtet var foruten advokat Hassel, undertegnede, Tommy, Islam, Tim og Isa. 
 
Etter dette møtet har det ikke vært fysisk kontakt mellom Tommy, Islam og Tim, kun via 
meldinger og telefonsamtaler. 
 
Vedlegg 01 – trusselbrev av 06.12.2021 
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3.2 Adbrahim El Ghouch kontakter Tommy Hofton 
Tommy ble etter 6.12.2021 ved flere anledninger via meldinger kontaktet av Adbrahim El 
Ghouch fra Amsterdam. 
Tommy har siden 2015/16 kjent Adbrahim i forbindelse med Tommy sine medisinske behov 
tilknyttet Crohns sykdom, og behandling i Nederland.  
 
I denne anledning hadde Tommy under et fire måneders opphold i Amsterdam, engasjert 
Adbrahim som sin private sjåfør. Adbrahim kjørte Uber-taxi. 
 
Tommy mottok en melding sent i desember 2021, at Adbrahim ønsket kontakt, og Tommy 
ringte derfor tilbake. 
 
Tommy ble da fortalt at Islam og Tim ønsket å produsere en video hvor Adbrahim skulle bli 
frihetsberøvet og kastes inn i bagasjerommet på en bil. De ville at Adbrahim skulle produsere 
denne videoen. Viser til trusselbrev om denne hendelsen. Tommy benekter at han står bak en 
slik hendelse. 
 
Tommy ble også fortalt at Adbrahim har tatt opp samtaler mellom han og Tim/ Islam. 
Samtalene har han sendt til Tommy som lydfiler. Lydfilene opplyser samtaler hvordan de ønsker 
hva videoen skal inneholde. 
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4 LYDFILER  
 
4.1 Lydfiler som understøtter trusselbrevet 
Nedenfor fremkommer kort oppsummering med henvisning til lydfiler som vi mener 
understøtter trusselbrevet og som identifiserer at det er Islam og Tim som står bak dette. 
 
Tim og Islam bruker Adbrahim som «mellommann» i å fremsette nye trusler mot Tommy.  
 
Tim og Islam planlegger at Adbrahim skal produsere en brutal video hvor han kidnappes og 
«slenges i bagasjerommet på en bil». Kidnappingen skal fremstå som en bestilling av Tommy og 
brukes som et middel mot Tommy for utpressing av penger. 
 
Vedlagte lydfiler i anmeldelsen er mottatt av Tommy Hofton via Messenger fra Adbrahim. 
 
Tommy opplyser at lydfilene er mottatt i «bulker» som dermed ikke viser tidspunkt for når 
samtalene har funnet sted. 
 
Det er ikke kjent med hvordan avsender Adbrahim har organisert filene som er mottatt. Derav 
vet vi ikke når samtalene mellom Adbrahim, Tim og Islam har funnet sted, da med unntak når 
Tim bekrefter at han har bursdag (2. januar 2022). 
ref. lydfil merket AUDIO-2022-01-07-23-22-10.m4a 
 
De vedlagte lydfiler er gjennomgått sammen med Tommy, samt at vi har foretatt notater fra 
samtalene. Vi tar selvsagt forbehold om feiltolkning, eller feil oversettelser. 
 

• Lydfilene inneholder dialog som antatt viser en lengre planleggingsfase hvordan de 
anmeldte skal tilegne seg mest mulig penger av Tommy. Planleggingsfasen oppfattes å 
ha pågått i ca. to år. Altså fra det tidsrommet Tim og Islam ble kjent med Tommy. 

 
• Det planlegges at Adbrahim skal produsere en video hvor det kommer frem en 

bortføring av han i Nederland. Da isenesatt av Tommy. 
 

o Ref. trusselbrev av 6.12.2021 side 3, 3. avsnitt. 
 
 «En er videre kjent med at du skal ha bestilt bort kjøring og voldsutøvelse mot Adbrahim 
 El Ghouch i Amsterdam den 11.08.2020. Adbrahim El Ghouch har blitt overfalt i 
 Fizeaustraat 10, 1097 SC Amsterdam. En er kjent med at du skal ha bestilt grov 
 kroppskrenkelse til de grader at fornærmede ikke skulle ha vært i stand til å fungere på 
 en normal måte over lengre tid.» 
 

• Videoen skal brukes som et pressmiddel for at Tommy skal overføre USD 15.000.000 til 
tre oppgitte kryptokontoer i valutaene BTC, ETH eller USDT, jf. siste side i trusselbrevet 
med påfølgende QR-koder. 

 
Tim tror etter hvert at Adbrahim har laget en video som han har oversendt til Tommy. Tommy 
har ikke mottatt slik video. 
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Adbrahim har derimot oversendt lydfiler til Tommy som i en rekke samtaler dokumenterer hva 
Tim og Islam planlegger ved å bruke Adbrahim ovenfor Tommy. Tim og Islam vil også at 
Adbrahim sletter all korrespondanse mellom dem for ikke å avsløre at Tim og Islam er involvert 
i dette. 
 
Tim opplyser også at de etter at Tommy har betalt til «Adbrahim», så vil de videre presse 
Tommy ytterligere for penger. 
 
 Kommentar: 
 Advokat Håkon Hassel, Leif Tore Andersen og Jan-Arnt Skjolde har anbefalt Tommy etter 
 at ha mottok de første lydfilene (antatt dato 13.12.2021) fra Adbrahim, å ikke ha noen 
 som helst kontakt med Islam, Tim og Isa. 
 

Tommy har allikevel hatt kontakt (desember/januar 2022) med Tim og Islam på 
Messenger/SMS. Da etter at Tommy fikk informasjon fra Adbrahim om planene, og 
hvem som har utformet trusselbrevet. Tommy har gitt uttrykk for at han vet om 
planleggingen deres. 

 
I og med at Tommy ikke har respondert på trusselbrevet, virker det som om Tim og Islam er 
svært frustrerte og at de da må endre strategi. I dialogen med Adbrahim fremkommer det at 
Tim, Islam og Adbrahim ønsker å bruke personer/hendelser i Norge som det vises til i 
trusselbrevet. 
 

o Ref. trusselbrev av 6.12.2021 side 4, 2. og 3. avsnitt  
 
 «Det har foruten vært et tilfelle hvor sjefen skal ha bestilt kidnapping 08.04.21 kl 08.51 
 av Marius Ødegård. Hendelsen skal ha skjedd i Kristoffer Jansons vei 76, 5089 Bergen 
 ved at fornærmede skal ha blitt stoppet ved sin leilighet og deretter bortført i en bil av to 
 menn.» 
 
 «I tillegg til denne hendelsen skal det ha vært en episode hvor du skal ha bestilt vold mot 
 Sølve Kolbjørnsrud. Hendelsen skal ha skjedd 16.11.21 i brennaverksveien 14, 3358 
 Nedre Eggedal.» 
 
 
 Kommentar: 
 Oppsummert tillates å «konkludere» at å sammenholde innholdet i trusselbrevet og 
 dialogen mellom Tim, Islam og Adbrahim, tilsier at Tim og Islam står bak trusselbrevet. 

Tim og Islam har etter hvert skjønt at Tommy kjenner til planene, men planleggingen 
fortsetter allikevel. 
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4.2 Ny strategi fra Tim og Islam 
Av de siste mottatte og gjennomgåtte samtalene mellom Tim og Tommy, så endres og 
planlegges ny strategi ovenfor Tommy. Grunnen til dette er at trusselbrevet ikke har ført frem 
og Tim og Islam er overrasket at Tommy ikke responderer. 
 
Den nye strategien oppfattes til å være at Tim og Islam skal få ukjente personer til å utøve 
hærverk på Tommy sin inngangsdør og bil, samt «gå på Tommy» når han viser seg utenfor 
leiligheten. Dette skal være «something strong». 
 
 
4.3 Gjennomgang av utvalgte lydfiler 
Nedenfor henviste og gjennomgåtte lydfiler viser planlegging, hvordan planer skal 
gjennomføres, samt at planene har eksistert i over 2 år. 
 
Det oppfattes å være tre planer; 

1. Trusselbrev som er realisert den 6.12.2021 
2. Lage video hvor Adbrahim kidnappes – ikke fremlagt for Tommy 
3. Angripe Tommy sin bolig, bil og person 

 
Formålet er å true Tommy slik at han utbetaler store pengesummer. 
 
Lydfilene er forsøkt plassert slik de kan oppfattes i en «tidslinje» ut fra tema i samtalene, men 
da med forbehold. 
 
Lydfil nedenfor er å oppfatte som en innledende forklaring fra Adbrahim i den dialogen han har 
mellom Tim og Islam. I samtalene planlegger de kidnapping og utpressing som Adbrahim skal 
utføre mot Tommy. Samtalene er sikret som lydfiler og oversendt av Adbrahim til Tommy. 
 
 
4.3.1 AUDIO-2021-12-30-10-12-48 - Adbrahim explanation 
Adbrahim sier at dette er hans «testemonia». Dette er et «testemonia» om å skade Tommy 
Hofton. De to det handler om er Islam Aslanbekovich Dzhabrailov født 22.12.92 og Khavazh 
Baydaevich Gataev født 02.01.88. Begge er fra Tsjetsjenia. 
 
Historien startet i august 2020. Jeg reiste for å besøke Tommy i Norge og Oslo. På det besøket 
møtte jeg to venner av Tommy Hofton. Da møtte jeg Islam Aslanbekovich Dzhabrailov født og 
Khavazh Baydaevich Gataev. Begge bodde i Oslo. Begge var venner av Tommy på den tiden. 
 
Adbrahim sier han husker at Tommy ga Islam og Tim penger for å komme ut av problemer med 
familien til Tommy. Tommy er en veldig generøs person. På samme tid kunne Adbrahim se at 
disse to misbrukte Tommy finansielt. Adbrahim tenkte ikke så mye over dette da det ikke var 
hans business. 
 
Adbrahim sier at så lenge han var sammen med Tommy Hofton måtte han også snakke med 
dem. De utvekslet mobilnummer og snakket sammen. 
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Da Adbrahim dro tilbake til Holland kontaktet Islam og Tim han på WhatsApp. De ville at han 
skulle være med på et angrep for å ødelegge Tommy Hofton. 
Adbrahim spilte med for han var så imponert av dem. Islam og Tim truet Adbrahim. De truet 
med familien til Adbrahim dersom han ikke arbeidet med dem. 
 
Islam og Tim ville at Adbrahim skulle sende trusler til Tommy for at han skulle betale penger. På 
samme tid framsto Islam og Tim som Tommy sine venner. 
Tommy skjønte ikke at de to personene som hjalp han mest var de to som lagde planer for å 
ødelegge Tommy. 
 
Så etter at Adbrahim sendte trusler til Tommy Hofton. Adbrahim sendte trusler til Tommy 
Hofton fordi Islam og Tim truet med å gjøre noe mot Adbrahim dersom han ikke gjorde det. 
 
Etter at Adbrahim hadde sendt trusler til Tommy ville Tim og Islam ta kontakt med Tommy og 
fortelle at Adbrahim var en farlig mann og at Tommy burde betale. De ville fortelle til Tommy at 
Adbrahim ville drepe dem alle. De ville at Adbrahim skulle fremstå som gal og at Tommy burde 
betale. 
 
Tommy har betalt dem. På den tiden fant Adbrahim ut at Tommy hadde betalt dem 30.000 
Euro. 
 
Etter at Adbrahim truet Tommy har han ikke hørt noe. Nå vet jeg at de har lykkes og Tommy 
har betalt dem et finansielt beløp. 
 
Islam og Tim har sagt at dersom han snakket ville han være død. Han ble stille og fortsatte livet. 
I mellomtiden fremsto Tim og Islam som Tommy sine venner. Islam og Tim har misbrukt Tommy 
og Tommy lot det skje. Da han virkelig trodde at Islam og Tim var hans venner. 
 
Nå i desember 2021 fikk han på ny telefon fra Islam og Tim. De ville true Tommy på nytt og de 
trengte hjelp fra Adbrahim. Denne gangen var de veldig hyggelige og prøvde å overbevise 
Adbrahim at han ville få mange penger. Adbrahim ville ikke at hans navn skulle bli brukt igjen.  
 
Det var litt av et sjokk for han hadde glemt det som hadde skjedd tidligere. Denne gangen 
bestemte han seg for å spille med og tok alt opp på lyd. 
Alt som ble sagt om planene og for å vise hva slags folk dette er. Bevisene er hos Tommy 
Hofton. Adbrahim kontaktet Tommy og beklagde og fortalte hva som skjedde nå. Det var også 
nå at Adbrahim fant ut at Tommy hadde betalt dem EUR 30 000. 
 
Islam er hovedmannen bak dette. Dette er Adbrahim sin konklusjon. Tommy Hofton har alle 
bevisene. Takk. 
 
Adbrahim sier at han har skrevet dette ned. Derfor høres det ut som han leser det. Han ville 
skrive det ned først for deretter å lese det inn på en «record». 
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4.4 Lydfiler antatt utført før «presentert utpressingsvideo» ovenfor Tommy; 
 
4.4.1 AUDIO-2021-12-15-20-25-25 - evidence 01 planning of fake evidence to escalate conflict 
to produce real evidence 
Tim forteller Adbrahim at de hadde en plan som ikke fungerte. Videre at det beste er å lage en 
video for å lage gode bevis og be om penger. 
 
Tim sier at Islam er med 100%. 
 
 
4.4.2 AUDIO-2021-12-17-22-27-33 - tim explains how ams going to make the fake videos 
Tim opplyser at de fortsatt skal lage gode bevis og at de skal gjøre «et stort cup». Dette vil gi 
dem mye penger. Tim sier; «la oss tre snakke sammen og lage en plan». 
 
Tim sier at Islam har opplyst at Tommy har 15 mill som de kan dele i tre. Det fremkommer også 
at 15 mill er så stort beløp at de er redd for ikke å få noe, og snakker da om få 3 mill. Samtalen 
inneholder også hvordan de skal produsere videoen. 
 
 
4.4.3 AUDIO-2021-12-14-00-19-38 - fixed volume 
 Til informasjon til leseren: 
 6. desember 2021 fikk Jan-Arnt Skjolde telefon fra Tommy Hofton hvor han opplyste at 
 han via Isa (privatsjåfør) hadde mottatt et trusselbrev. Det ble avtalt å møtes i Oslo 
 mellom JAS og Tommy Hofton. Møtet fant sted som tidligere opplyst ved YX 7-eleven 
 bensinstasjon ved Maritim Vækerø. 
 Advokat Håkon Hassel ble umiddelbart kontaktet og det ble samme dag avholdt møte på 
 hans kontor. 
 I samtalen nedenfor henvises det til disse to hendelsene. 
 
Tim og Adbrahim snakker om møtet som ble avholdt 6. desember 2021 hos advokat Håkon Juul 
Hassel. I forkant før ovennevnte møte, slo Islam Tommy i ansiktet slik at han falt i bakken 
utenfor YX 7-eleven bensinstasjon ved Maritim Vækerø. 
 
Tim og Islam forsøker å lage en historie og Tim opplyser at han kjenner «store personer» i 
Norge. Underforstått at noen kan gjøre noe mot Tommy. Problemet til Tim er at han ikke har 
penger å kan betale «disse personene». 
 
Videre fremkommer det at «de» skal presse Tommy for 35 mill USD. I tillegg opplyser Tim at 
Tommy har så mye penger at han ikke vet det selv. Tim sier videre «hvis vi ikke gjør noe, så vil 
ikke noe skje – de må prøve å gjøre noe».  
 
 
4.4.4 AUDIO-2021-12-15-21-24-44 
Tim omtaler video som skal lages og at de skal starte spillet med å vise video til Tommy. Tim 
forteller at Islam har tapt 4 mill og at Tommy kunnet «redde han». 
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 Kommentar: 
 Tommy har overført kryptovaluta til Islam som han igjen har investert i et tapsførende 
 prosjekt. Dette skal Tommy ha advart Islam mot. Videre har Tommy brukt NOK 1 mill i 
 forsøk på «å berge eller minimere» tapet, men for å kunne «berge de 4 mill, måtte det 
 investeres 20 mill. 
 
Islam har antatt fått 25 Bitcoin og 100 Ethereum fra Tommy. 
 
Det fremkommer også at Islam har slått Tommy under øyet. 
 
 
4.4.5 AUDIO-2021-12-13-23-13-48 
I ovennevnte lydfil fremkommer det i dialogen mellom Tim og Adbrahim – samtalen knytter Tim 
til trusselbrevet og videre planer hvor de ønsker at Adbrahim skal produsere en video hvor han 
blir bortført.  
 
I videoen skal det fremkomme at det er Tommy Hofton som står bak bortføringen av Adbrahim. 
 
Videoen skal brukes for true og presse Tommy Hofton for penger, jf. trusselbrevet. 
 
Det fremstår i dialogen som at trusselbrevet ikke har ført frem. 
 
 
4.4.6 AUDIO-2021-12-21-23-56-44 islam telling how to fuck me 
Tim og Adbrahim har dialog om at Tommy Hofton hjalp Islam sin mor da hun var alvorlig syk i 
Tsjetsjenia. 
 
Videre fremkom det i lydfilen at det i leiligheten til Tommy oppstod en krangel og fysisk angrep 
på Tommy av Islam. Politiet kom etter kort tid til stede. 
 
I tillegg er det dialog som omhandler at Islam også tidligere har utøvet vold mot Tommy og at 
det er 99% sikkert at Islam vil drepe Tommy. 
 
Islam er med i samtalen og forteller at han skal «fuck him up» og at vi har en video. Denne 
videoen må være «powerfull» og at Adbrahim må fortelle Tommy at han har en video 
(kommentar; som antatt viser bortføringen av Adbrahim). 
 
Islam instruerer Adbrahim om at vi har bare en sjanse og dette må gjøres perfekt, ellers mister 
de alt. 
 
Adbrahim spør også om alternativer samtidig som han har «alt klart» og vet hvordan han skal 
lage videoen. Islam mener at denne videoen er nok at det kan «fuck him up».  
Her snakker de også om hvor mye de skal presse Tommy for og Adbrahim spør om 3 er nok. 
Islam sier ok. 
 
Islam sier videre at de har «golden ticket» og kun en sjanse. 
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Adbrahim spør om Islam og Tim har andre bevis mot Tommy. Islam ber Adbrahim fortelle 
Tommy at han vet om Bergen, Eggedal og alt annet. 
 
Tim sier at videoen er antatt det beste beviset å presse Tommy med, i tillegg til de andre 
sakene som Bergen, Eggedal osv.. 
 
Tim ber Adbrahim bruk dette som en forretningsmann og ikke som en gangster. Dette er antatt 
den beste måten å bruke bevisene mot Tommy på. 
 
 
4.4.7 AUDIO-2021-12-13-23-36-56 – Islam vold to ganger pluss drapstrusler 
Adbrahim spør Tim om han tror Islam hater Tommy. Tim svarer at Islam hater Tommy, 100 % 
sikkert. Adbrahim sier at Tommy hjalp moren til Islam. Tim svarer ja på det.  
Tim sier at Islam har slått Tommy to ganger allerede.  
 
Første gangen slåss de i leiligheten til Tommy. For ca. ½ år siden.  
For en uke siden slåss Islam og Tommy utendørs. Det var ikke en sloss-kamp, det var Islam som 
slo han. Sier at Islam er med Tommy hele dagen, fra morgen til kveld. 
Tim sier: Men vi venter, ok? 
 
Adbrahim spør Tim hva Islam har sagt til han. Islam sier at Tommy tror at det er Tim og Islam 
som har gjort dette. Tim har sagt til Islam at nå når Nederland har kommet med i spillet vil alt 
bli bra. Islam tror ikke det. Islam er litt negativ. 
Tim har sagt at de får se, til i morgen. Dersom de nå skal si noe må de si 99 % at de vil drepe 
Tommy. Ikke slå Tommy for det har de allerede gjort. Nå må de gjøre noe mer. 
Tim sier at de får se. 
 
 
4.4.8 AUDIO-2021-12-15-21-08-18 – some important 
Tim sier at han har 50 minutter med opptak fra møtet med Kripos, advokat og Tommy. 
Tim sier at Islam slo Tommy i det øyeblikket Tommy sa at han ville gå til Kripos. Der var både 
Tim sitt og Islam sitt navn. Tim sier at de gjorde det. 
(Snakker trolig om møtet som var på kontoret til adv. Hassel 6.12.2021. LTA) 
 
Advokaten hadde sagt at dersom politiet fikk dette ville de snakke med Tim og Islam. Islam 
hadde sagt at brevet ikke skulle sendes til politiet. 
Tim sier at «Adbrahim har store folk» i Norge? De kan snakke med Tommy og halvere prisen. 
Tim tror at han, Islam og Adbrahim kan få problemer. De kan dele 50 % og de glemmer hele 
greia. Islam sier at Tommy ikke har så mye penger, men Tim tror han lyver.  
 
Adbrahim sier at Tim vet bedre enn han da han har vært mye sammen med Tommy. 
Tim sier at Tommy har så mye at han ikke selv vet hvor mye han har. 
Tim sier at det kanskje var for mye. Tim sier at de må komme med noen bevis og vise til 
Tommy. Så kan de gjøre en deel med Tommy om 3 mill dollar, 5 mill eller noe lignende. 
 
Eller så kan de si, «fuck him up», drepe han eller noe slikt. Da vil han også betale. 
Tim sier at dersom de ikke gjør noe eller sier noe vil ikke noe skje. De vil prøve noe. 
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Tim sier at det vil gå 2-3 måneder før han kan reise til Norge da hans Visa er gått ut. 
Tim sier at han og Islam er i en situasjon hvor de ikke helt vet hva de skal gjøre, men nå er også 
Adbrahim med i spillet. 
 
Neste gang, uansett hva de skal gjøre, vil Tommy betale. De skal ta han på en annen måte enn i 
«papiret1». Nå skal de ta han med beviser. 
Adbrahim spør Tim hvem Tommy vil kontakte, Tim eller Islam? Tim vet ikke, men kanskje han. 
De snakkes i morgen. 
 
 
4.4.9 AUDIO-2021-12-16-22-55-36 – Tim diskuterer falske bevis 
Tim sier at Islam ringte han i dag og sa noe veldig viktig. Islam sa at han trengte Tommy som 
aldri før. Islam hadde noen andre folk som han ville gjøre forretninger med, og Islam trengte 
penger. Han hadde gjort en kontrakt med dem for 2-3 uker siden og nå hadde han ikke Tommy. 
Islam sa at de måtte gjøre noe. Adbrahim kunne sende Tommy en video og si at han også hadde 
noe mer. 
 
Tim sier at de må lage en plan. Tim sier at Adbrahim har sagt at han har en gammel video. 
Dersom Adbrahim kan sende denne til Tommy og kan si at han venter på enda mer bevis. 
Tim sier at dersom Adbrahim gjør som Tim sier kan de kanskje «pusche» Tommy. 
 
Tim sier at Adbrahim kan si at de har en sak der Tommy skrev en tekst som sier at Tommy ville 
drepe en fyr. De har dette, men de må bruke det på en smart måte. 
 
Adbrahim spør om de har noe mer som Tommy er redd for. Tim sier at han ikke vet. Men han 
vet at Tommy blir redd dersom de har gode bevis. Tim sier at nå har de bare sendt Tommy et 
tomt papir. De har ikke diktafon når han har sagt noe. De har heller ikke video. 
Tim ber Adbrahim ringe Tommy og si at han venter på noen bevis. 
 
 
4.4.10 AUDIO-2021-12-16-23-27-28 
Tim ber Adbrahim om å lage noe nytt dersom han får en god ide. Adbrahim spør om han skal 
lage en ny video. Ja, dersom Adbrahim får en god ide. Tim ber Adbrahim tenke, da de vil få så 
mye penger. Dersom en av dem får en god ide så lager de en plan. 
 
 
4.4.11 AUDIO-2021-12-17-21-48-33 – Tim fake evidense to make, how to split the money 
Tim sier at Tommy ringte han for noen timer siden. Snakket bare om vanlige ting. 
Adbrahim sier at han kan lage videoen. Adbrahim spør hva slags ekte bevis de har? Tim snakker 
om Bergen og et annet tilfelle, men de har ikke bevis. 
 
Adbrahim spør hvem mannen fra Tsjetsjenia er. Tim sier at de har en annen mann, men de vil 
ikke ha han med i spillet. Fordi denne mannen kan ødelegge alt for dem. Tommy kjenner han.  
 
Han er en god venn av Islam. 

 
1 Trusselbrevet? 
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Mannen hadde åpnet bildøren på en bensinstasjon og Tommy ble «crasy». Tim snakker en del 
om denne hendelsen. 
 
Islam hadde ringt denne mannen og bedt han gå og Islam hadde også ringt Tommy og sagt at 
mannen var venn av Islam. 
 
Den samme dagen sendte Tommy en melding til Islam og spurte hvor mye penger Islam skulle 
ha for å «delete him» Islam svarte ikke på dette. 
Dette er det eneste ordentlige beviset de har. De har ingen gode bevis å vise han. 
Tommy hadde sagt at han ville gå til politiet. Tommy gikk ikke til politiet, men disse eks- 
politiene. Disse karene har arbeidet i politiet tidligere. 
 
Adbrahim sier at Tim sa noe om Bergen og Adbrahim spør hva det er. Det er vanlige folk. 
Tommy fant dem på Facebook og de kjenner ikke Tommy Hofton. 
 
Tim sier at dersom de kan lage noen gode bevis vil de få veldig mye penger. De vil ikke bare ta 
fra han 10 eller 13 000. De vil ta fra han mye penger. 
 
Tim sier at denne gangen må de gjøre det på den beste måten. 
I kveld må de finne på en god plan.  
 
Tim snakker om hvor mye penger Tommy har. De vet ikke hvor mye Tommy har. De har ikke 
sett pengene. 
 
Islam har sagt at de skal splitte de 15 millionene i tre deler. 
 
Tim vil at Adbrahim ringer til Tommy og sier at de kan ta for eksempel 9 millioner som de kan 
dele på tre. 
Adbrahim ber Tim lage en plan sammen med Islam siden de kjenner til dette best. 
 
 
4.4.12 AUDIO-2021-12-21-23-19-48 
Tim sier at han vil ha penger og han ønsker ikke å miste Tommy. Tim vil heller ikke gjøre noen 
dumme ting slik at Tommy skjønner at Tim har «fuck him.» 
 
Adbrahim spør hva som vil skje dersom Tommy skjønner at det er Tim. Tim tror ikke det vil skje 
noe uten at Tim vil miste Tommy. 
 
Tim vil heller ikke miste Tommy selv om han får pengene. Tim sier at han ikke vet hvorfor. 
Tim sier at det er greit å miste Tommy dersom Tim får 5 million dollar. Men ikke dersom det blir 
mindre penger. 
 
 
 
 
 
 



Side 16 av 27 
 

4.5 Lydfiler antatt utført etter «presentert utpressingsvideo» ovenfor Tommy; 
 
4.5.1 AUDIO-2021-12-23-13-42-59 2  
Adbrahim oppdaterer Tommy om situasjonen:  
Tim forteller at i går forventet Islam og Tim at Adbrahim skulle sende en video til Tommy for å 
sette press på han. I dag spurte de om han hadde gjort det. Adbrahim hadde sagt til dem at han 
hadde ringt til Tommy, sendt en video til han og presset han.  
 
Han fortalte at det ikke hadde virket. Adbrahim hadde sagt at Tommy ikke var imponert. Han 
hadde sagt til Islam og Tim at dersom de hadde flere bevis måtte de sende dette til Adbrahim, 
slik at han kunne sette Tommy mer under press. 
 
Nå er det en diskusjon mellom Islam og Tim hva de skal gjøre. 
Tim og Islam skal ringe tilbake til Adbrahim og fortelle han hva han skal gjøre. Adbrahim skal ta 
samtalen opp på lyd og sende til Tommy. 
 
 
4.5.2 AUDIO-2021-12-23-18-02-52 2 - Sølve Kolbjørnsrud 
Tim sier til Adbrahim hva de skal gjøre nå.  
Tim spør om Adbrahim har fått en melding. Adbrahim bekrefter det. Tim sier at denne 
hendelsen skjedde i Arendal. Tommy sendte noen personer til Arendal for å banke opp en fyr.  
 
Tim forteller at Islam har vært i kontakt med en av dem som var der. De vet at denne hendelsen 
skjedde 17. november og de vet hvem som gjorde det. 
 
Tim vil at Adbrahim skal sende den meldingen som han har fått fra Tim videre til Tommy. Tim 
sier at dette vil gjøre Tommy mer redd. De vil presse Tommy ved å si at de vil oppgi navnet til 
Tommy Hofton til mannen i Arendal. Dersom Tommy ikke vil at de sier dette må Tommy gjøre 
som Adbrahim, Tim og Islam vil. 
 
Tim sier at nå ringer Islam. Adbrahim vil at Islam skal bli med i samtalen. Islam blir med i 
samtalen. 
 
Adbrahim sier til Islam at Tim har fortalt han litt om meldingen og en fyr. 
 
Tim forteller Adbrahim hva han skal gjøre ved å sende meldingen til Tommy. 
Islam bryter inn og sier at det er ikke Arendal, men Eggedal. 
 
Tim sier igjen at Tommy sende noen til Eggedal for å ta en fyr der. I dag, en av vennene deres 
som er en ny fyr, ringte til Eggedal og fikk bekreftet at mannen i Eggedal var slått av noen. 
Han som hadde ringt hadde fortalt til mannen i Eggedal at han visste hvem som sto bak. 
Mannen i Eggedal ville vite hvem dette var, men han som ringte sluttet bare samtalen. 
 
Tim sier at de når som helst kan ringe til Eggedal og fortelle at det er Tommy Hofton som står 
bak. Tim sier at mannen i Eggedal vil 99 % sikkert gå til politiet. 
 
Tim vil at Adbrahim skal ringe til Tommy og fortelle at de har bevis for dette. 
Adbrahim sier at han skal ringe til Tommy. 
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4.5.3 AUDIO-2021-12-29-20-15-19 – Islam Tim 
Islam spør hva Tommy har sagt og Adbrahim sier at Tommy ikke sa noe. Islam og Tim sier at 
Adbrahim også må sende Tommy en video. 
 
Tim sier at Tommy må få vite at de har video både fra Eggedal og Bergen. 
 
Tim og Islam sier at Adbrahim må presse Tommy med at de har video og at de kan gå til politiet 
med bevisene. (Tim og Islam snakker i munnen på hverandre.) 
 
Tim sier at de må fortelle Tommy at dersom de går med alle bevisene til politiet er Tommy 
«fucked up.» 
 
Tim sier at Adbrahim må gi Tommy en frist, for eksempel til mandag kl. 1200. Dersom Tommy 
ikke gjør noe skal Adbrahim si at da går de til politiet sammen med den beste advokaten som er 
i Norge. 
 
Adbrahim skal også si at dersom Tommy betaler skal de glemme det hele og Islam, Tim og 
Adbrahim skal forsvinne fra Tommy. Dersom han ikke har pengene innen mandag starter de 
saken. Adbrahim skal også si at de har mye mer som de ikke har vist til Tommy. 
 
Tim spør Islam om det norske ordet og Islam sier «overbevise» 
Adbrahim sier at han skal gjøre sitt beste. 
 
 
4.5.4 AUDIO-2021-12-29-20-15-20 2 at 10m Tim suggest meeting at 20m confession beating 
me up frogner 
Tim sier at Islam og Tim har snakket sammen og Islam sier at noe er galt. De har snakket om 
Adbrahim går bak ryggen på dem, men det tror ikke Tim. 
 
Tim sier at Tommy sendte til Islam en Screenshot forrige søndag. Tommy sendte også en video 
til Islam. Tim sier at de ikke skjønner hvorfor Tommy ikke svarer dem. Tim sier at dette er veldig 
rart at ikke Tommy er skremt. Snakker om at Tommy ga dette papiret til ex- politiet.  
 
Tim sier at dersom det ikke skjer noe på mandag vet han ikke hva de skal gjøre. Tim sier at han 
ikke kan komme til Norge før om 2 måneder. 
 
På onsdag hadde Tommy sendt en video til Tim at han lagde frokost. Så sendte han bilde av en 
ape. 
 
Adbrahim sier at Tim og Islam har flere beviser mot Tommy. Adbrahim spør om hvorfor Tim og 
Islam ikke selv går direkte til Tommy. Tim svarer at de er redde for at Tommy skal si «fuck off» 
og da har de 100 millioner % mistet Tommy. Tim og Islam vil gjøre noe slik at de får pengene. 
Etter dette kan Tim og Islam ringe til Tomme og si det var dem. 
 
Tim og Islam vil prøve en annen måte. Tim vet ikke helt. Tim sier at han stoler på Adbrahim, at 
Adbrahim ikke går bak ryggen på dem, og at han ikke går til denne Kristian?? Tim vet ikke helt 
hvordan han skal si navnet. 
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Adbrahim sier at Islam er paranoid. Tim er enig. Islam har sagt til Tim at Adbrahim kan ha sendt 
alt til Tommy, men Tim tror ikke det. 
 
Tim sier at Tommy er crasy og de vil ha penger. Tim sier at de vet at Tommy har millioner. Tim 
sier at han og Islam har hjulpet Tommy for mye. Tim sier at de har hjulpet Tommy så mye at 
Tommy tror han er «King Kong nå.» 
 
Adbrahim spør Tim om da de var sammen med Tommy om han ikke betalte dem godt? Ikke 
godt, men av og til betalte han godt. Og så sa Tommy mange dårlige ting til dem. 
 
Adbrahim spør hvorfor ikke Tim og Islam har kidnappet Tommy. Tim sier at det ikke er så lett. 
Tim sier at han og Islam hadde tenkt på det. Tim sier at dersom de gjør en feil er de i fengsel og 
de taper. Tim sier at han vil gjøre alt han kan for å komme til Norge om 2 måneder. Tim sier at 
han vil forsøke å gjøre det slik som det var før. Han vet ikke hva Islam vil. 
 
Adbrahim spør Tim om Islam har noen penger nå. Tim tror han har noen penger. Islam skal 
selge bilen sin for USD 30 000. Det er en Mercedes. 
Adbrahim sier at han tror at Tommy har betalt han godt. Tim tror også det, men at han og 
Adbrahim ikke vet det. Tim sier at mens han var i Russland betalte Tommy Islam altfor mye. 
 
Adbrahim spør om Islam er redd for å miste Tommy. Tim sier at han tror ikke det. Islam har sagt 
at han er trøtt nå og vil gå ut av dette spillet. Islam har sagt at dersom det skjer noe nå, så skjer 
det. Hvis ikke vil han glemme det og leve sitt eget liv. Dette sa Islam for 1 time siden. 
 
Tim har en plan når han og Adbrahim kan reise til Norge. 
Tim forteller at Tommy har betalt han for å følge etter noen i familien til Tommy. En i familien 
pleier å gå ut av huset og setter seg på en stol og røyker. Tim vil at Adbrahim skal gå bort til 
denne mannen og spørre om å få fyr på sin sigarett. Da vil Tim ta bilde av dem. Tim vil bruke 
bildet som et pressmiddel mot Tommy. 
 
Tim sier at han tenkte på denne planen når han fulgte etter mannen. 
Tim sier at de har tid fram til mandag. Dersom de har noe «more strong» vil de gjøre det. 
Tim sier at Tommy aldri vil fortelle på telefon hva Tim og Islam skal «fixe» for Tommy.  Tommy 
vil bare si det når de møtes. 
 
Tim sier at Islam slo Tommy mens Tim ville beskytte han. 
 
Adbrahim spør hva Islam gjorde med Tommy. 
Tim forteller at de var ved bensinstasjonen og Islam og Tommy sto og pratet. Islam hadde sagt 
til Tommy om Tommy ville putte Islam i fengsel. Tommy hadde sagt at han ville gå til politiet. 
Tommy begynte å bevege seg bort. Islam hadde tatt Tommy bakfra og slått han i ansiktet. 
Tommy falt i bakken. Det ble mye skriking og det var folk der. Tim tror at Islam gikk inn i en 
annen bil og Tim kjørte Tommy hjem. 
 
Tim sier at de venter til mandag og ser om de kan gjøre noe mer. 
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4.5.5 AUDIO-2021-12-29-20-15-20 2 tim explains how islam beat me up 
Tim forteller at han har snakket med Islam og Tim hadde sagt at Islam slo Tommy og det kunne 
få store problemer for dem. Tim sa at han beskyttet Tommy. 
 
Dette er deler av samme samtale som over. Det siste avsnittet. 
 
 
4.5.6 AUDIO-2021-12-29-20-25-01 2 tim explains how to fake conflict between him and ams 
Tim sier at han har snakket med Islam nå. Tim sier at det nå er han og Adbrahim. De skal lage en 
liten video. 
 
Tim vil at Adbrahim skal sende han videoen. Tim vil ta screenshot av det som blir sendt til han 
og sende det videre til Tommy. Tim vil spørre Tommy hva han tenker. Tim forteller at Islam har 
fått fotlenke for å ha kjørt i 219 km/t. Islam har fått 21 dager i fotlenke og mistet førerkortet i 2 
år. 
 
Islam skal starte med dette i morgen. Islam kan ikke møte noen nå. 
Tim planlegger hvordan Adbrahim skal sende meldinger til Tim som skal brukes mot Tommy. 
Tim vil slette alt om Adbrahim. De skal snakkes om 5 minutter og lage noen samtaler. 
 
 
4.5.7 AUDIO-2021-12-29-20-25-01 3 tim talking about islam hitting me 
I dag kl. 1000 skrev Tommy til Tim. Tommy spurte om han fortsatt var i Tsjetsjenia og Tim svarte 
ja. Tim tolker dette som Tommy vil snakke, men er redd for å skrive det i en melding. Islam 
spurte for 10 minutter siden hva skjer. 
Tim vet ikke helt. 
 
Islam og Adbrahim spør begge hva de skal gjøre, men Tim vet ikke. 
Adbrahim sier at Islam og Tommy er ferdige. De siste 2 dagene har ikke Tommy svart Islam eller 
Tim. Tim hadde spurt Tommy om han fortsatt var i live og Tommy hadde svart at han sov for 
mye. 
 
Tim vet ikke hva han synes. Kanskje han vil ringe Tommy og fortelle at han i Nederland har 
fortalt han mange dårlige ting og bla bla. 
 
Tim sier at Adbrahim skal sende han videoen og sende dette til Tommy og si hva Adbrahim 
sender til han. 
 
Tim sier at han vil ringe til Islam og høre hva han sier. 
 
 
4.5.8 AUDIO-2022-01-07-23-18   
Tim ringer og sier til Adbrahim at han må sverge ved Allah at Adbrahim ikke er sammen med 
Tommy. Adbrahim spør hva som skjer og hvorfor Tim er så paranoid. Tommy har sagt til Tim at 
han har puttet virus i hans mobiltelefon. Sist uke sa Tommy til Adbrahim at han skulle putte 
virus i mobilen. Adbrahim trodde ikke på Tommy. 
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Tommy hadde sagt at han hadde opptak av at Islam og Adbrahim satt i bilen og prøvde å «fuck 
him». Tommy hadde sagt det til både Tim og Islam. Tim skjønner ikke hva som skjer. Tommy 
hadde også spurt hvordan det gikk med businessen og med million businessen. Tim sier at han 
ikke vet hva Tommy snakker om. 
 
Tommy sier at han er hacker. Tim tror ikke på viruset. Dersom han kunne gjøre det kunne han 
gjøre det mot alle de andre personene som han vil ta. Tim sier at det er noe som ikke er rent 
her. 
 
Tim sier at han vil stole på Adbrahim, men det virker som du jobber med Tommy. Islam sier 
også det. Tim vet ikke om Adbrahim gir noe til Tommy. 
Adbrahim sier at det som er viktig er hva Tommy sier og at Tim og Islam ikke skal være så 
paranoide. Tommy har sagt alt det som Tim og Islam har sagt til Adbrahim. 
 
Tommy har snakket om businessen, at de vil ta han og slå han. Adbrahim sier at han tror 
Tommy vet at Islam og Tim leker med Adbrahim. 
 
Tim sier at Tim og Adbrahim må dø. Tim sier at Adbrahim ikke må «fuck him». Adbrahim ber 
han slappe av. 
 
Tim har sagt til Tommy at Tim vil høre seg selv. Tim har også sagt til Tommy at han ikke skal 
involvere han i Tommy og Islam sitt problem. Tommy sier at han hører at de har virus fra 6. 
desember. 
 
Adbrahim sier at Tommy kan ha sendt noe til Tim som han har klikket på og fått virus. Det er 
den eneste måten. Da kan man finne ut hvor man er. Adbrahim vet ikke om det er mulig ved 
samtaler. Du må se tilbake i historien og finne ut hva Tommy har sendt deg. 
 
Adbrahim forklarer Tim hvordan man får virus. Adbrahim sier at det ikke er han. 
Adbrahim vil fortelle dette til Islam. Mulig han også vil ringe til Adbrahim. 
 
Tim sier at han må reise om 3 timer til det stedet hvor han ble pågrepet. Han vet ikke om han 
blir tatt igjen. Grunnen er at han og kona skal separeres i dag. 
 
 
4.5.9 AUDIO-2022-01-07-23-00-23 
Det oppfattes at Tim og Islam innser at trusselbrev og video med kidnapping av Adbrahim, ikke 
har ført frem. Tim og Islam tror at Adbrahim har laget video som avtalt og oversendt den til 
Tommy som planlagt. 
 
Det planlegges nå å endre strategi ved at de i første omgang ønsker å rive ned overvåknings-
kamera som Tommy har montert på sin inngangsdør til leiligheten. 
 
Så vil de avvente og se på Tommy sin reaksjon. Uten reaksjon fra Tommy vil de utøve hærverk 
på hans bil som de vet står i et parkeringshus på Solli Plass i Oslo. 
Om det da heller ikke kommer noen reaksjon fra Tommy, så vil de angripe han som person. 
 
Dette omtales ved at de ønsker å «sende en haug» med niggere til Tommy. 
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Videre at de nå må på neste nivå som må være sterkere. De vil samtidig å «bli hos Tommy» som 
tidligere, og ønsker ikke «å miste han». Islam og Tim må bruke penger for å få noen til å presse 
Tommy, men de har ikke penger i øyeblikket. 
 
Tim sier at Tommy er et geni på datamaskin og at det er store penger å hente, 200 mill USD. 
Tim sier videre at de trenger denne «mother fuckeren»  
 
Tim og Islam ønsker ikke å «miste Tommy», men ønsker å sende noen etter Tommy når de får 
penger, samt at det er vanskelig å gjennomføre dette siden Islam er «i fotlenke» og Tim ikke er i 
Norge før om ca. 2 måneder. 
 
 
4.5.10 AUDIO-2022-01-07-23-22-22 
Tim forteller til Adbrahim at han ikke vet det engelske ordet, men forteller at det er når noen 
holder hendene over hodet og blir tatt til fange. Tim Googler og kommer fram til ordet «gir 
opp». Tim frustrert over at Tommy ikke svarer han. 
 
Tim sier at Islam er sint. Islam har sagt at når Tommy kjører ut alene i bilen vil han «fuck him 
up».  
 
Tim kan heller ikke sende noen av vennene sine til Tommy, for Tommy kjenner dem alle 
sammen. 
 
Tim vil at Adbrahim skal få noen til å gå til leiligheten til Tommy og rive ned kameraet som er på 
døren og sende en melding til Tommy: «Det neste er bilen din.» Tim sier at de vet hvor bilen 
står parkert. 
 
Adbrahim sier at Tommy ikke er skremt.  
 
Adbrahim spør hva Tim og Islam vil gjøre dersom planen deres ikke virker? Tim sier at dersom 
planen virker betyr det penger. Dersom den ikke virker, vil de fortsatt være med han. Tim sier 
at de ikke trodde at Tommy ville gjøre det han gjør nå.  
I samme lydfil fremkommer det også at de ønsker å stjele Tommy sin mobil, MAC og 
Brainwallet. Tim og Islam kjenner til PIN-koden til Tommy, men ikke kode «nr. 2» for å kunne 
bruke Brainwallet. Denne koden «Brainwallet», er memorert av Tommy og ingen andre. 
Dette begynte Tim og Islam å tenke på for over ett år siden. 
Tim er av den oppfatning at Tommy tror at det er han og Islam som har gjort dette, 50 % sikker. 
 
Tim tror ikke at noe med «papir» 2 vil hjelpe. Tim tror at de må gjøre noe mot bilen til Tommy, 
noe mot Tommy selv, eller ta hans kamera på inngangsdøren. Det må være «something 
strong». 
 
Tim tror at det beste er at Islam, Adbrahim og han selv gjør noe når alle er i Norge. Tim sier at 
han ikke kan komme til Norge før om 2 måneder. Han har ikke «papirer» nå. 

 
2 Trusselbrevet? 
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4.5.11 AUDIO-2022-01-07-23-33-57 
Tim sier at han er 90 % sikker på at «han har Tommy» når han er i Norge. Tim sier at han kan 
besøke Tommy, og ønsker å være sammen med han hver dag. 
 
Tim sier at Islam nesten har mistet håpet. Islam sier at han en dag vil ta pengene som Tommy 
har lovt han. Tim sier at Tommy aldri går ut uten at Islam eller Tim er med. Dersom han går ut 
med noen andre vil Islam ta han. Det er ikke lett å ta pengene fra Tommy. 
 
Adbrahim sier at dersom Islam skal ta han, må han drepe han.  
 
Tim sier at han ikke vet, men det er ikke noen god ide, men Tim og Islam kan allikevel ikke sitte 
igjen uten penger etter å ha jobbet for Tommy i 2 år. 
 
Adbrahim spør hvor Islam har fått alle pengene fra. Tim sier at Islam har fått mye, «good 
money» fra Tommy for å utføre jobber. 
 
Tim sier at han fra begynnelsen fikk 30 Ethereum (ca. NOK 750 000) fra Tommy. Det var til god 
hjelp for han. Han vet at Islam fikk mye mer, men Islam vil ikke si hvor mye han fikk. 
 
Adbrahim spør hva Tim vil gjøre dersom Tommy ikke vil snakke med han mer. Tim vet ikke. Da 
vil det være et stort problem. 
 
Adbrahim sier at dersom de ikke hadde møtt Tommy hadde de ikke hatt noe. Hverken Tim eller 
Islam har jobb. Tim er enig i dette. Tim spør Adbrahim hva de skal gjøre. 
 
Tim sier at Tommy er redd for å snakke i leiligheten eller i bilen dersom det skal gjøres noe. De 
kjører til et sted og legger fra seg mobil, klokke og lignende i bilen.  
De går ut av bilen og Tommy sier «gjør det og gjør det». Tim sier at det er vanskelig for han at 
ikke Islam er sammen med Tommy. 
 
Tim sier at det er vanskelig nå. Tommy sitter hjemme med fotlenke og Tim og Adbrahim er 
langt borte. Tim vet ikke hva de skal gjøre. 
 
Tim sier at det er opp til Tim og Islam om de skal fortsette, ikke han. Tim sier at de skal 
fortsette, men vet ikke hvordan. 
 
Men å sende han video, meldinger er dumt. De måtte ha noe ordentlig. Da kanskje, men de har 
ikke noe mer nå. De er bare svake. Men han har så mye penger at det er nok til alle tre.  
 
Tim sier at han vil ringe til Islam. Adbrahim ber om å få høre hva som skjer. 
 
Tim vil fortsatt at de skal ta kameraet på døren til Tommy. Virker ikke det, skal de ta Tommy. 
 
Tim ber Adbrahim om å komme til Norge om 2 måneder. Dersom han har problemer med å 
kjøpe billett ordner Tim dette, også mat. 
 
Adbrahim sier at de venter 2 måneder og ser hva som skjer. Tim sier «fuck this man.» 
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Tim kommer på noe akkurat nå. Ikke så god ide, men han sier at han en dag når han er sammen 
med Tommy vil spørre han om Islam har «fucked him up.»  
 
Tim og Adbrahim snakker sammen om trusselbrevet, og at dersom Tim og Islam mister Tommy, 
er det et stort problem. Men dersom minst en av dem er sammen med Tommy, er det fortsatt 
en mulighet. 
 
Tim sier at han har bursdag i dag. 
 
 
4.5.12 AUDIO-2021-12-23-18-02-51 
Tim snakker med Adbrahim om at han må reise til Moskva. Videre opplyser Adbrahim at han 
har snakket med Tommy og fremlagt kravet på 3 mill og «sakene i Bergen og Eggedal» og at om 
Tommy betaler, så skal de glemme det hele og Adbrahim skal forsvinne. Adbrahim hadde 
snakket med Tommy i telefon.  
 
Tommy hadde lyttet på hva Adbrahim hadde sagt og kommenterte til slutt med «HAAA». 
Adbrahim mener at de må ha ekstra for å presse Tommy, kanskje Islam har mer? Kanskje vi kan 
finne på andre ting og spør Tim om han har flere forslag. Tim har ikke noen forslag da han er 
sliten. 
 
 
4.5.13 AUDIO-2022-01-07-23-22-10 
Tim forteller at han har noen gode nyheter og han har snakket med Tommy som har gratulert 
Tim med dagen. Tim øyner håp og ser på dette som bra og at de fortsatt har en sjanse. Tim var 
så glad og vil informere Adbrahim om dette og vil snakke med Islam om dette. 
 
 Kommentar: 
 Denne samtalen foregår på bursdagen til Tim som er 2. januar. 
 
 
4.5.14 AUDIO-2022-01-07-23-00-17 
Her kommer det frem at Tommy ovenfor Islam har «antydet» at han er kjent med planene 
deres mot ham. 
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4.6 Oversikt lydfiler tilknyttet trusselbrevet m.m. 
Som nevnt er lydfilene mottatt av Tommy fra Adbrahim i Nederland. Disse vedlegges slik de 
antas å være merket av Adbrahim og Tommy. 
 
Nedenfor vises 27 lydfiler som er oversendt fra Tommy og som er ønsket vedlagt anmeldelsen.  
 
Om vi legger til grunn Adbrahim sin «nummerering» av lydfilene, kan det ut fra siste 
frittstående tall i tekstfeltet for de enkelte lydfilene, være et større antall enn 27 lydfiler som 
Adbrahim besitter. 
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4.7 Lydfiler tilknyttet utpressing EUR 30 000 
Ved gjennomgang av eldre lydfiler som Tommy har ivaretatt, kommer det fram samtale mellom 
Tim, Islam og Tommy. 
 
Lydfilen inneholder manipulasjon av Tommy fra Tim og Islam for å få Tommy til å tro at 
Adbrahim er «en dårlig person» som vil presse han for penger. 
 
Tim og Islam fikk Tommy til å tro at Adbrahim skulle påta seg skylden for at det ble funnet 
narkotika hos Tommy. Tommy vet ikke hvem som har plantet narkotika i hans leilighet. Tommy 
tror at narkotikaen ble funnet i hans safe som Islam og Tim kjente koden til. Det vet ikke 
Tommy sikkert da han ikke har sett noen politidokumenter som omhandler denne hendelsen. 
 
Tommy hevder selv at narkotikaen som antatt ble funnet, ikke er hans. 
 
Tim mottar antatt SMS fra Adbrahim som viser at han skal ha EUR 30 000. 
Tommy har sett SMS-meldingene, men disse var «Screenshot» og Tommy vet derfor ikke om 
disse er reelle SMS fra Adbrahim. 
 
Tommy mener han sendte EUR 30 000 via sin DNB konto. 
 
Lydfilen har en varighet på 50 minutter og er ikke i sin helhet gjennomgått. Lydfilen vedlegges 
anmeldelsen. 
 
 

 
 
 
 
Vedlegg 02 – lydfiler som vist ovenfor 
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5 TOMMY HOFTON 
Tommy er anmodet om å beskrive sin barndom, ungdomstid, utdanning, yrkeserfaring og 
hvordan han kom i kontakt med de anmeldte og omtalte personer i saken. 
 
Dette fremkommer i vedlegget. 
 
Vedlegg 03 – Om Tommy Hofton 
 
 

6 VOLD OG ANDRE HENDELSER 
Tommy opplyser at han av Tim ble bortført i bil til et skogholt hvor Tim presset Tommy til å 
betale NOK 40 – 50 000. 
 
Islam har ved to tilfeller utøvet vold mot Tommy. 
 

- Det første tilfelle skjedde inne i leiligheten til Tommy. 
- Det andre tilfellet skjedde 6.12.2021 utenfor YX bensinstasjon Maritim Vækerø. 

 
Volden som ble utført inne i leiligheten ble utført ved at Islam og Tommy kom i en høylytt 
krangel. Tommy husker ikke hva de kranglet om. 
 
Islam hadde da stått i døren og slo Tommy i hans venstre skulder med en slik kraft at han falt 
bakover og ned på gulvet. 
 
Tommy husker ikke noe mere før det stod uniformert politi inne i leiligheten. Islam hadde da 
antatt åpnet døren for politiet mens Tommy fortsatt lå på gulvet. 
Tommy ble veldig redd av hendelsen, men valgte ikke å anmelde forholdet. 
 
Tommy kan ikke forstå hvem som varslet politiet. 
 
Tommy oppfattet at en av polititjenestepersonene hadde ringt til «en jurist» og hadde en lang 
samtale med vedkommende. Etter en stund reiste politiet fra stedet uten å gjøre noe videre. 
 
I våre samtaler opplyser Tommy at han som barn blant annet ble mishandlet av sin stefar, da 
allerede fra han var 4 år. 
 
Disse forholdene er presentert for LTA og JAS. Det er utført oppstartende arbeid med å 
undersøke mishandling som barn. Arbeidet er intervju med Tommy sin bestemor Lilly Hofton og 
Tommy sin stefar Gudmund Vedhus. 
 
Lilly Hofton bekrefter at Tommy ble mishandlet som barn. 
 
Gudmund Vedhus er ikke konfrontert med at han skal ha utøvet vold mot Tommy. 
 
Vedlegg 04 – samtalerapport – Lilly Hofton 
Vedlegg 05 – samtalerapport – Gudmund Vedhus 
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7 FOTO AV PERSONER INVOLVERT I SAKEN 
 
 
 

  
 

Tommy og Tim    Tommy – Islam – «UKJENT» 
 

 

 
 
  Isa 
 
 
 
 
 
Asker 03.02.2022 
 
 
På vegne av Tommy Hofton 
 
 
Leif Tore Andersen        Jan-Arnt Skjolde 


